
 

Załącznik nr 4b do Protokołu  

Nr XXIV/2020  

Rady Gminy Sitno  

z dnia 20 listopada 2020 r. 

 

 

Sitno, 2020-11-18 

 

 

 

Protokół  

z posiedzenia Komisji Rolnictwa Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska                       

w dniu 18 listopada 2020 r. 

 

Komisja Rolnictwa Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska w składzie: 

1. Adam Mazurek – Przewodniczący Komisji 

2. Leszek Krzysztof Kozak – Wiceprzewodniczący Komisji 

3. Tomasz Gąsior – Członek Komisji 

 

Goście zaproszeni: 

1. Krzysztof Seń – Wójt Gminy Sitno; 

2. Krzysztof Prokopowicz – Inspektor ds. Obsługi Rady Gminy, Samorządu i Archiwum; 

 

W dniu 18.11.2020 r. odbyło się spotkanie Komisji Rolnictwa. Obrady otworzył 

Przewodniczący Komisji Pan Adam Mazurek.  

Na spotkaniu poruszone został następujące tematy: 

1. Pomoc ze strony gminy poszkodowanym mieszkańcom gminy w wyniku nawałnicy 

(straty plonów, zniszczone budynki) - zostaną przekazane środki z budżetu gminy do 

GOPS z zadania zarządzania kryzysowego kwota 80 tys zł. Brak pomocy ze strony 

Wojewody ze względu na straty niższe niż 30% całej powierzchni gospodarstwa. Na 

podstawie protokołów poburzowych GOPS będzie mógł realizować powyższe 

zadanie. 

2. Nadajnik w Stabrowie; 

3. Światłowód: realizacja przez firmę zewnętrzną do końca 2021 r. 

4. Komisja zaopiniowała pozytywnie projekty uchwał przygotowane na XXIV sesję 

Rady Gminy Sitno. Odniosła się do projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej 

ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2021 rok zajęła 

stanowisko, żeby średnią cenę skupu żyta zgodnie z projektem uchwały (maksymalna 

stawka ministerialna przyjęta na 2021 r. to 58,55 zł) obniżyć do kwoty 38.10 zł. 

Wspomniana kwota obwiązuje w obecnym roku. Komisja stwierdziła, że z uwagi na 

występujący w Polsce i na świecie COVID -19 przynajmniej w taki sposób chce 

pomóc rolnikom.  

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych gminy Sitno za rok szkolny 

2019/2020 – rozmowa na temat szkół organu prowadzącego jak i stowarzyszenia; 



 

6. Materiał kamienny: gruz, żużel, kliniec na drogi gminne w miejscowościach 

Kornelówka, Czołki, Stanisławka, Sławęcin, Rozdoły itp. 

7. Płyty betonowe na drogę w miejscowości Stanisławka. 

8. Realizacja budowy chodnika i drogi w miejscowości Rozdoły. 

9. Budowa dróg (realizacja w miarę możliwości budżetu gminy): Czołki – Miączyn, 

Sitno – Jarosławiec, droga na Bitwę pod Komarowem, Karp – Horyszów Polski, 

Sitno-Kolonia Sitno, Kornelówka – Kolonia, Sitno łącznik Stara Kolonia itp. 

10. Zakup opryskiwacza gospodarczego. 

11. Fundusze sołeckie – realizacja zadań w poszczególnych miejscowościach. 

12. Podcinka i wycinka drzew. 

13. Komisja zawnioskowała o przygotowanie pisma na pozyskania kruszywa od 

przedstawicieli Stacji Gazowej w Czołkach na drogę w Czołkach. 

14. Skierowanie pisma do Cukrowni w Werbkowicach w sprawie uzyskania materiału 

kamiennego na drogi – żużel. 

15. Przewodniczący Komisji jest zdania, żeby przesunąć 20 tys zł z zadania 

konkursowego dotyczącego sportu na realizację konserwacji zabytków. 

16. Rozmowy na temat finansowania w dobie COVID – 19 - Seniora +. 

17. Delegacje Rady Gminy na 2021 r. 

18. Wody Polskie – zajęcie stanowiska Komisji w sprawie realizacji zadania dot. budowy 

zapory lub przebrania rzeki „Czarny Potok” – Pan Wójt poprosił o spotkanie Komisji 

Rolnictwa z przedstawicielami Spółki Wodnej w grudniu br. i przygotowanie 

stosownego pisma do organu Wody Polskie. 

19. Pismo w sprawie „wiązania psów” –tablice inf.; 

20. Komisja zawnioskowała o zaproszenie Prezesa Potoku Sitno oraz Prezesa LGD na 

sesję grudniową – informacja na temat działalności stowarzyszeń. 

W trakcie spotkania Wójt omówił prowizorium budżetowe na 2021 r. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

          Przewodniczący Komisji 

Rolnictwa Gospodarki Gruntami                   

i Ochrony Środowiska 

 

Adam Mazurek 



Załącznik nr 4c do Protokołu  

Nr XXIV/2020  

Rady Gminy Sitno  

z dnia 20 listopada 2020 r. 

 

 

Sitno, 2020-10-07 

 

 

Protokół  

z posiedzenia Komisji Oświaty, Pomocy Społecznej, Ochrony Zdrowia i Sportu 

Rady Gminy Sitno 

w dniu 07 października 2020 r. 

 

Komisja Oświaty, Pomocy Społecznej, Ochrony Zdrowia i Sportu w składzie: 

1. Kamil Pyś – Przewodniczący Komisji 

2. Roksana Natalia Kotarska – Wiceprzewodnicząca Komisji  

3. Krzysztof Zwolak – Członek Komisji 

Goście zaproszeni: 

1. Agnieszka Grzesiuk – Sekretarz Gminy 

2. Władysław Wydmański – Przewodniczący Rady Gminy 

3. Krzysztof Prokopowicz – Inspektor ds. Obsługi Rady Gminy, Samorządu i Archiwum 

4. Teresa Baran – Koordynator Placówek Oświatowyh 

5. Agnieszka Herc – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Jarosławcu; 

6. Barbara Sagata – Zastępca Dyrektora Szkoły Podstawowej w Jarosławcu; 

 

W dniu 07.10.2020 r. odbyło się spotkanie Komisji Oświaty. Na wstępie Przewodniczący 

Komisji Oświaty Pan Kamil Pyś przedstawił jakie tematy zostaną poruszane na obradach 

Komisji: 

 arkusz organizacyjny w Szkole Podstawowej w Jarosławcu dotyczy godzin logopedy, 

rytmiki, świetlicy,  

 dowożenie dzieci do szkół. 

Następnie głos zabrał Pan Przewodniczący Rady Gminy Władysław Wydmański 

poinformował o skargach jakie docierają do Rady ze strony mieszkańców i sołtysów,                    

w kwestii zabrania godziny świetlicy i nie tylko.  

Pani Dyrektor Agnieszka Herc odniosła się do powyższego poinformowała, że na 

spotkaniu Rady Rodziców poinformowała, że w obecnym roku szkolnym będzie mniej godzin 

świetlicy, logopedy. W spotkaniu uczestniczył również Sołtys z Jarosławca Pan Krzysztof 

Ożóg.  

Pani Teresa Baran w skrócie przedstawiała jak przebiegały przygotowania do 

zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych. Na wstępie powiedziała, że odbyło się szereg spotkań 

dotyczących powyższych tematów. I tak w dniu 27 stycznia 2020 r. miało miejsce spotkanie      

z dyrektorami szkół na którym poinformowano dyrektorów, żeby opracowując arkusze 

organizacyjne na rok 2020/2021 zapewnili pracownikom pedagogicznym pełne etaty.  Na 

kolejnym spotkaniu w dniu 24 lutego 2020 r. poruszane zostały tematy organizacji świetlicy 



szkolnej w szkołach w I półroczu roku szkolnego 2019/2020 r. W związku z informacjami 

przekazanymi przez dyrektorów szkół (Szkoła Podstawowa w Jarosławcu, Zespół Szkół                

w Sitnie) po zakończeniu I półrocza, poprosiła dyrektorów o zwrócenie uwagi na działalność 

świetlicy szkolnej. 

1) Czy świetlica szkolna zorganizowana jest zgodnie z zapisami Statutu szkoły? 

2) Czy uczniowie przypisani są do grupy, która nie przekracza 25 osób i jest zgodna                

z deklaracjami rodziców? 

3) Czy realizowany czas pracy nauczyciela świetlicy szkolnej jest zgodny  

z przepisami prawa oświatowego (60 minut)? 

4) Proszę zweryfikować uczęszczanie dzieci w poszczególnych grupach świetlicowych? 

Poinformowała również, że godziny świetlicy szkolnej są to godziny organu prowadzącego           

i w związku z tym podlegają weryfikacji i kontroli. Kolejne spotkanie miało miejsce w dniu  

24 kwietnia 2020 r. na którym poruszone zostały tematy: organizacji roku szkolnego 

2020/2021, oszczędne planowanie, zakończenie umów terminowych, organizacja dowożenia, 

podział godzin, świetlica szkolna. Informowała, że występuje trudna sytuacja finansowa która 

zmusza gminy do racjonalnego dysponowania środkami. Wszyscy muszą się dostosować 

organizacyjnie. Inne organy prowadzące też oszczędzają, brakuje środków. Wtrąciła, że Pani 

Dyrektor Agnieszka Herc przedstawiła dokumentację dotycząca uczniów korzystających ze 

świetlicy, która zawierała błędy w zapisach uczniów dowożonych i uczęszczających na 

świetlicę. Rozbieżności wynikały w liczbie uczniów dowożonych i korzystających z zajęć 

świetlicy odnoszą się do dzieci zapisanych na świetlicę w godz. od 7
00

 do 8
00

 i od 15
00

 do 

16
00

. Zaznaczyła, że należało określić faktyczną liczbę uczniów uczęszczających na zajęcia 

świetlicowe,  zweryfikować i określić faktyczną liczby uczniów korzystających z dowozu do 

szkoły i ze szkoły – na liście są również uczniowie, którzy nie korzystali w miesiącu wrześniu  

z dowożenia. Pani Dyrektor złożyła pismo, które nie jest zgodne z przepisami prawa 

oświatowego, ilość godzin na nauczanie indywidualne określa rozporządzenie. Rozmowy na 

temat zajęć świetlicy toczyły się przez cały czas, obecny rok szkolny można przygotować na 

podstawie symulacji roku poprzedniego i to nie jest nowa sytuacja. 

Pani Teresa Baran poprosiła o uwzględnienie wszystkich wykorzystywanych sal 

lekcyjnych od godziny 8
00

 tak, by mogły się odbywać w tym czasie zajęcia. Dodała, że to 

Dyrektor jest kierownikiem jednostki należącej do samorządu, zatem to jego, a nie swoją 

strategię i priorytety realizuje. 

 Dodała również, że wpłynął wniosek od rodziców o dowóz dzieci ze Stabrowa 

(Reforma). Do danych rodzin prowadzi droga polna autobus ma problem z dojazdem. Kolejny 

temat jaki poruszyła to dzieci, które czekają  2 godz. na autobus. Oznajmiła, że jest 

możliwość dostosowania planu lekcji tak żeby było to zgodne z dowozem dzieci do szkół. 

Pani Dyrektor stwierdziła, że zapewnia opiekę świetlicy na podstawie deklaracji 

rodziców. 

Pani Teresa Baran odpowiedziała, że w poprzednim roku było 1,5 etatu świetlicy                  

w połowie roku Pani Dyrektor doszła do wniosku, że jest tych godzin za mało. Ponownie 

zaznaczyła, że wystarczy. Poprosiła Panią Dyrektor o dostosowanie planu zajęć tak, żeby 

dzieci wcześniej mogły zacząć lekcje. Wtrąciła, że niektóre dzieci są na liście świetlicy                   

i liście dowozu, należy to zweryfikować. 



Pani Barbara Sagata Zastępca Dyrektora Szkoły Podstawowej w Jarosławcu, stwierdziła, 

że to rodzice zadeklarowali w deklaracji godziny świetlicy.  

Pani Teresa Baran wspomniała o sesji sołtysów na której to Sołtys Pan Krzysztof Ożóg 

miał pretensje o to, że zostały zabrane godziny o których mowa powyżej. Jest to nieprawda.  

Godziny zajęć logopedycznych zostały zmniejszone ze względu na zdecydowanie 

mniejszą ilość złożonych orzeczeń o potrzebie kształcenia specjalnego. Terapię organizuje się 

dla dzieci z zaburzeniami mowy, które powodują zakłócenia komunikacji językowej oraz 

utrudniają naukę. 

Poprosiła Panią Dyrektor o weryfikację deklaracji. Zaznaczyła, że nie ma godzin świetlicy 

dla dzieci dowożonych busami szkolnymi. Szkoła posiada wolne sale lekcyjne dlatego też 

może rozpocząć naukę od godz. 8.00 bez potrzeby wpisywania dodatkowych godzin 

świetlicy. 

Pani Dyrektor wtrąciła, że nie jest wstanie wszystkiego dostosować bo ma niepełną kadrę 

nauczycielską, część nauczycieli uczy w Szkole Podstawowej w Sitnie. 

Pani Teresa Baran zaznaczyła, że w prawie oświatowym jest zapis komu przysługuje 

świetlica. Stwierdziła, że po nieprawidłowościach jakie przedstawiła, należy podać faktyczną 

liczbę dzieci korzystających ze świetlicy, wtedy Pan Wójt podejmie decyzję o dodatkowych 

godzinach. Odnośnie godzin logopedy zakomunikowała, że przyznawane są zgodnie                     

z przedstawionymi orzeczeniami. Dodała, że zazwyczaj wnioskowano o więcej godzin niż 

wspomniane orzeczenia. 

Pani Dyrektor stwierdziła, że jak kiedyś takie godziny były zapewnione to teraz ciężko 

jest je zabrać. 

Pani Teresa Baran na koniec ponownie poprosiła o weryfikację deklaracji i dostosowanie 

planu tak, żeby dzieci nie czekały na lekcje jak i również były odbierane zaraz po nich. 

Rozmowa trwała również na temat rozliczenia subwencji. 

Komisja Oświaty jednogłośnie stwierdziła, że jeśli Pani dyrektor przekazując rodzicom 

informacje dotyczące zmian w dowożeniu dzieci do szkoły, funkcjonowaniu świetlicy, 

redukcji bądź zmniejszaniu ilości godzin specjalistycznych i pozalekcyjnych bezwzględnie 

musi powiedzieć czym spowodowane są zmiany i ograniczenia. 

Uzasadnienie jest konieczne, aby rodzice mieli pełną wiedzę na ten temat i nie tworzyli 

własnej mylnej teorii jakoby Rada Gminy i Wójt nie dbali o dobro dzieci i oszczędzali na 

dzieciach i oświacie.  

Przewodniczący Rady odnosząc się do powyższego powiedział, że w stwierdzeniu                     

o oszczędzaniu na dzieciach nie ma ani jednego ziarna prawdy, gdyż Rada Gminy prawie na 

każdej sesji w ramach środków własnych dokłada do subwencji oświatowej. Nadmienił, że po 

zakończeniu roku budżetowego pozwoli sobie na przedstawienie konkretnych kwot jakie 

zostały wydatkowane na oświatę w 2019 r. i 2020 r. 

Pan Kamil Pyś Przewodniczący Komisji Oświaty podziękował za spotkanie. 

Na tym protokół zakończono. 

  

 

  Przewodniczący Komisji 

Oświaty, Pomocy Społecznej,  

  Ochrony Zdrowia i Sportu  

    Kamil Pyś 



Załącznik nr 4d do Protokołu  

Nr XXIV/2020  

Rady Gminy Sitno  

z dnia 20 listopada 2020 r. 

 

Sitno, 2020-10-29 

 

 

 

 

Protokół  

z posiedzenia Komisji Budżetu, Infrastruktury i Rozwoju RG Sitno 

w dniu 29 października 2020 r. 

 

 

Komisji Budżetu Infrastruktury i Rozwoju w składzie: 

1. Radosław Kwapisz – Przewodniczący Komisji 

2. Antoni Gazda – Wiceprzewodniczący Komisji 

3. Władysław Wydmański – Członek Komisji 

 

Goście zaproszeni: 

1. Krzysztof Seń – Wójt Gminy Sitno 

2. Agnieszka Grzesiuk – Sekretarz Gminy; 

3. Roksana Kotarska – Wiceprzewodnicząca Rady; 

4. Jan Ryszczuk – Radny; 

5. Krzysztof Prokopowicz – Inspektor ds. Obsługi Rady Gminy, Samorządu i Archiwum; 

 

 

W dniu 29.10.2020 r. odbyło się spotkanie Komisji Budżetu. Obrady Komisji otworzył 

Przewodniczący Komisji Pan Radosław Kwapisz.  

Następnie głos zabrał Pan Wójt zakomunikował, że Starosta poinformował go                            

o możliwości wykonania remontu drogi powiatowej o długości 1850 m na odcinku                        

o numerze: 3271L (Jarosławiec – Boży Dar). Dodał, że na ostatniej sesji podjęta została 

uchwała, ale kwota w wysokości 150 tys zł (jako partycypacja gminy Sitno) jest 

nieadekwatna do kosztów remontu drogi. Powiat Zamojski przystąpi do remontu całego  

odcinka drogowego, ale Rada Gminy musi podjąć uchwałę w której zadeklaruje dołożenie do 

powyższej drogi dodatkową kwotę w wysokości 54 500 zł. Łączna wartość udzielonej 

pomocy finansowej wyniesie 204.500,00 zł. Zapytał Komisję czy wyraża zgodę na realizację 

powyższego odcinka drogowego i zwiększenie udziału do w/w kwoty ? 

Komisja jednogłośnie wyraziła zgodę.  

Na sesję zostanie przygotowany odpowiedni projekt uchwały. 

 

W dalszej części zostały poruszone następujące tematy: 

1. 2 zatoki przystankowe w miejscowości Jarosławiec (tymczasowe) – realizacja; 



2. Wykonanie tymczasowego chodnik łączącego Szopinek z Jarosławcem, który poprawi 

bezpieczeństwo osób poruszających się pieszo i rowerem z Jarosławca w kierunku 

Zamościa i z powrotem. 

3. Realizacja dróg: Jarosławiec Osiedle – droga topolowa + boczne, droga Jarosławiec – 

reforma, Jarosławiec – Boży Dar; 

4. Planowane drogi do realizacji: Czołki – Sitno – Horyszów Polski, Sitno – Jarosławiec 

(bez remontu mostu), Horyszów Polski – Karp. 

5. Montaż fotowoltaiki – Remiza OSP w Jarosławcu Górnym; 

6. Uchwały podatkowe: wniosek komisji o obniżenie o 5% podatku od środków 

transportowych oraz pozostawienie pozostałych podatków na takim samym poziomie jak 

w obecnym roku. 

7. Zapoznanie się z wnioskiem skierowanym do Wójta Gminy Sitno, który wpłynął do 

Urzędu Gminy Sitno w dniu 01.10.2020 r. w sprawie udzielenia Parafii Rzymsko – 

Katolickiej p.w. Podwyższenia Krzyża Świętego w Horyszowie Polskim dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków. Wnioskodawcą jest Ks. Krzysztof Radyk Proboszcz Parafii Rzymsko – 

Katolickiej p.w. Podwyższenia Krzyża Świętego w Horyszowie Polskim. Ksiądz 

wnioskuje o kwotę dotacji rzędu 39 323,79 zł. Z wniosku wynika, że dotacja zostałaby 

przeznaczona na  prace związane z remontem i wznoszeniem konstrukcji więźby 

dachowej i sklepienia kościoła, konserwacji i impregnacji elementów metalowych i 

drewnianych, wymianę w 80 % drewnianych krążyn i nadciągów, wykonanie wentylacji 

kościoła w dachu w kościele parafialnym w Horyszowie Polskim wpisanym do rejestru 

zabytków z dnia 10.12.1990 r. pod numerem A/494 - nowy nr. w rejestrze.  

Komisja wnioskuje żeby na powyższe cele przeznaczyć kwotę 10 tys zł.  

Na przyszłej sesji zostanie przedstawiony Radzie właściwy projekt uchwały. 

8. Przetarg - odpady komunalne; 

9. Pomoc rolnikom – przekazanie z budżetu gminy 80 tys zł do GOPS celem pomocy 

rolnikom którzy zostali poszkodowani w trakcie nawałnicy. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodniczący Komisji 

Budżetu Infrastruktury i Rozwoju 

 

Radosław Kwapisz 

 

 

 



 

Załącznik nr 4e do Protokołu  

Nr XXIV/2020  

Rady Gminy Sitno  

z dnia 20 listopada 2020 r. 

 

Sitno, 2020-09-11 

 

 

Protokół  

z posiedzenia Komisji Rolnictwa Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska                      

oraz Komisji Budżetu, Infrastruktury i Rozwoju RG Sitno 

w dniu 11 września 2020 r. 

 

Komisja Rolnictwa Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska w składzie: 

1. Adam Mazurek – Przewodniczący Komisji 

2. Leszek Krzysztof Kozak – Wiceprzewodniczący Komisji 

3. Tomasz Gąsior – Członek Komisji 

 

Komisji Budżetu Infrastruktury i Rozwoju w składzie: 

1. Radosław Kwapisz – Przewodniczący Komisji 

2. Antoni Gazda – Wiceprzewodniczący Komisji 

3. Władysław Wydmański – Członek Komisji 

 

Goście zaproszeni: 

1. Agnieszka Grzesiuk – Sekretarz Gminy; 

2. Jolanta Hryciuk – Skarbnik Gminy Sitno; 

3. Barbara Tor – Kierownik GOPS; 

4. Krzysztof Prokopowicz – Inspektor ds. Obsługi Rady Gminy, Samorządu i Archiwum; 

5. Piotr Harczuk – Kierownik Utrzymania i Rozwoju Infrastruktury; 

6. Krzysztof Siemkowicz – Inspektor ds. Remontów i Inwestycji. 

 

W dniu 11.09.2020 r. odbyło się spotkanie Komisji Rolnictwa oraz Komisji Budżetu. 

Obrady otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Władysław Wydmański.  

Komisja zapoznała się z projektami uchwał na sesję Rady Gminy Sitno która odbędzie się 

w dniu 25 września 2020 r. Przewodnim tematem spotkania były projekty uchwał 

gospodarczych: w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Sitno oraz w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości                          

i zagospodarowania tych odpadów. Powyższe projekty zostały pozytywnie zaopiniowane 

przez Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Zamościu. Kolejny projekt jaki został 

poddany analizie zakłada przyjęcie Regulaminu Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów 

Komunalnych. Projekt nie został zaakceptowany przez Komisje. Komisje jednogłośnie 

poprosiły o doprecyzowanie zapisów projektu uchwały.  

Uwagi do Regulaminu PSZOK: 



- zastosowanie sformułowania które pomoże rolnikom pozbyć się opon rolniczych itp. 

- w punkcie o remontach należy zaznaczyć, że jeżeli remonty będą kompleksowe – „duże” 

to gmina na koszt mieszkańca podstawi kontener na odpady. Przy mniejszych remontach 

gmina odbierze odpady komunalne zgodnie z regulaminem PSZOK. 

Następny temat, który poruszyli to pomoc mieszkańcom poszkodowanym w związku                 

z potężną burzą która nawiedziła poszczególne miejscowości w gminie Sitno. 

Poszkodowanych zostało 150 mieszkańców (uprawy, budynki).  

Pani Skarbnik poinformowała, że gmina może pomóc tylko tym osobom którym                    

w znacznym stopniu ucierpiały budynki.  

Jeżeli chodzi o pomoc z GOPS, Pani Kierownik zaznaczyła, że żeby mieszkańcy 

otrzymali pomoc musi zostać ogłoszony przez Wojewodę stan klęski żywiołowej. Z GOPS 

można starać się o zasiłek celowy. Taki zasiłek przyznawany jest osobom u których wystąpiło 

pogorszenie sytuacji materialnej. Zasiłek przyznany może zostać na cele wymienione w art. 

39 uops. 

Zasiłek celowy przyznaje się: 

(art. 39 ustawy o pomocy społecznej) 

 w celu zaspokojenia niezbędnej potrzeby bytowej; 

 w szczególności na pokrycie części lub całości kosztów zakupu żywności, leków 

i leczenia, opału, odzieży, niezbędnych przedmiotów użytku domowego, drobnych 

remontów i napraw w mieszkaniu, a także kosztów pogrzebu. 

Specjalny zasiłek celowy przyznaje się: 

(art. 41 ustawy o pomocy społecznej) 

 w szczególnie uzasadnionych przypadkach osobie albo rodzinie o dochodach 

przekraczających kryterium dochodowe, w wysokości nie przekraczającej 

odpowiednio kryterium dochodowego osoby lub rodziny. 

Pan Adam Mazurek zaproponował, żeby w związku z powyższym gmina zakupiła 

rolnikom materiał siewny. 

Pani Skarbnik jak i Pani Kierownik GOPS odpowiedziały, że na taki cel nie mogą 

przeznaczyć żadnych środków. 

Pan Tomasz Gąsior wspomniał o umorzeniach podatków. 

Pani Sekretarz poinformowała, że w gminie powołana została komisja do szacowania 

strat, która miała za zadanie przygotowanie protokołów strat. Protokoły zostały wysłane do 

Wojewody w celu uzyskania wsparcia dla poszkodowanych mieszkańców. Zaznaczyła, że 

straty w budynkach, zostaną pozytywnie rozpatrzone tylko wtedy kiedy będą sięgać powyżej 

3 tys zł, zaś w rolnictwie straty w uprawach nie mogą być mniejsze niż 30 % wszystkich 

upraw. Pan Wójt dążył do spotkania z Wojewodą ale do spotkania nie doszło. Rozmawiał 

jedynie z Zastępcą Wojewody telefonicznie. Gmina zrobiła wszystko co należało zrobić w tej 

sytuacji.  



Radni poruszyli również tematy dotyczące: dofinansowania zajęć rytmiki, bonu 

inwestycyjnego – żłobek, Ośrodku Zdrowia – zagospodarowanie terenu, remontu remizy 

w Stanislawce. 

Komisje zawnioskowały do Pana Wójta i Pani Skarbnik o ujęcie w budżecie gminy na rok 

2021 środków finansowych na remont elewacji budynku Urzędu Gminy oraz zakupienie 

opryskiwacza gospodarczego, który służyłby do spryskiwania chwastów. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Przewodniczący Komisji 

Budżetu Infrastruktury i Rozwoju 

 

Radosław Kwapisz 

 

 

 

          Przewodniczący Komisji 

Rolnictwa Gospodarki Gruntami                   

i Ochrony Środowiska 

 

Adam Mazurek 






























































